
 
 

Referat Asker Frivillighetsutvalg den 14. mars 2024 
 
Medlemmer: 
Leder: Liv Knatten (arbeidsutvalg) 
Asker Idrettsråd: Gry Garlie (arbeidsutvalg) 
Asker kirkelige fellesråd: Øyvind Stabrun, forfall 
Asker kommunale frivilligsentraler: Jorunn Schie 
Asker Kulturråd: Erik de Mora (arbeidsutvalg)  
Asker Velforbund: Arne Fredbo 
Borgen Nærmiljøsentral: Hilde Skogedal (arbeidsutvalg) 
Heggedal Nærmiljøsentral: Lene Dalebråten  
Klokkarstua Nærmiljøsentral: Kristin Samuelsen (Stian Mørland ikke tilstede) 
NaKuHel Asker: Jorunn Marie Thon 
Norges Speiderforbund, Vestmarka krets: Rune Haukedal, digitalt  
ROS idrettslag: Sigmund Kjos, forfall  
Vollen Nærmiljøsentral: Sanna Antell, forfall 
Åros frivilligsentral: Ingunn Fjæran 
Asker Kommune: referent Linda Merethe Harbo-Haase 
 
  

1. Referat/erfaringer fra dialogmøte med utvalg for medborgerskap 11.03 

Liv og Rune stilte på vegne av frivillighetsutvalget i dialogmøtet med utvalg for medborgerskap 11. 

mars 2024. Følgende aktører var invitert inn til dialogmøtet: Kirkelig Fellesråd, Asker Kulturråd, Asker 

Idrettsråd og frivillighetsutvalget. Hver aktør fikk 45 minutter til sin presentasjon.  

Det var få politikere til stede. Møtet er frivillig for politikerne. 

Diskusjon i møtet rundt hvem dialogmøtet er til for og hvem som ønsker dette, og om det kunne 

vært rigget annerledes. 

Liv og Rune presenterte hva frivillighetsutvalget er, og hva de ønsker å være etter 1. august 2024 – 

hva de ønsker å samarbeide om og hvilke roller det kan være fornuftig å avklare.  

Vedtak: Saken tas til orientering.   

 

2. Omorganisering/ny organsiering av frivillighetsutvalget i Asker 

Ny planlagt organisering av Asker frivillighetsutvalg skjer fra 1. august 2024. Utvalget diskuterte 

hvordan de kunne gå fram. Arbeidsutvalget fortsetter dette arbeidet og involverer ved behov.  

Vedtak: Arbeidsutvalget fortsetter arbeidet med å få på plass en ny organisering fra 1. august 2024, 

og involverer ved behov.  

Til neste møte: Hva betyr frivillighet for deg? Arbeidet med ny organisering fortsetter i neste møte. 

 



 
 
3. Info fra arbeidsgruppen Handlingsplan for frivillighet i Asker   

Status fra arbeidsgruppen som arbeider med grunnlagsdokumentet - handlingsplan for frivillighet i 

Asker: 

- De har hatt første møte for å planlegge.  

- De har avtalt nytt møte.  

- Malen er på plass. Det er mulig å klippe/lime fra andre kommuners planer.  

- Tidkrevende arbeid.  

Leder er optimistisk på at de skal få dette til.  

Ønsker en mest mulig konkret plan og færre henvisninger til forskningsrapporter. 

Vedtak: Arbeidet er i gang. Nytt møte er planlagt.  

 

4. Info fra arbeidsgruppen frivilligbørs 5.12.24   

Arbeidsgruppen for frivilligbørs har hatt tre prosjektmøter og har besluttet noe: 

- En teamskanal vil gjøre det enklere å kommunisere og dele dokumenter.  

- Booket lokalet Fyrstikken på Heggedal innbyggertorg 5. desember 2024. 

- Ønsker å invitere inn mange. 

- Ønsker å søke tilskudd via tilskuddsportalen og utfordre kommunen siden 

frivillighetsutvalget ikke har et organisasjonsnummer. 

- Felles logo. 

- Det er behov for ca. 30 personer som medhjelpere denne dagen. Forslag er at alle 

medlemmene i utvalget tar med en venn – som må bidra. 

- Det er behov for hjelp i kommunen for å markedsføre i kommunens kanaler. 

- I mai/juni – planlegges et møte med frivillige.  

- Kan Asker næringsforening være en samarbeidspartner til dette arrangementet? 

Arbeidsgruppen ønsker å invitere seg inn på et av de månedlige møtene til Asker 

næringsforening. 

- Kan man involvere ungdomsskole- eller videregåendeskoleelever som har faget innsats for 

andre/frivillighet på skolen? 

Vedtak: Arbeidet er i gang.  

Leder undersøker om frivillighetsutvalget bør ha et organisasjonsnummer, bl.a. med tanke på 

tilskudd. 

  

5. Dialog og samskaping mellom kommunen og frivilligheten og videre prosess 

Frivillighetsutvalgets ønsker en forbedret samhandling med kommunen. I den forbindelse ønsker de 

å invitere inn leder for utvalg for medborgerskap for å snakke om frivillighet, hva som skal til og hva 

som fungerer og hva som ikke fungerer så godt. 



 
 

Vedtak: Leder inviterer leder av utvalg for medborgerskap inn til møte der temaet er frivillighet og 

samhandling. 

 

6.  Eventuelt 

Workshop der temaet var saker som sendes tilbake til kommuneadministrasjonen. Direktør ønsker å 

komme denne utfordringen til livs.  

Veien videre: 21. mars jobber ledergruppa i medborgerskap videre med dette og de ber om innspill.  

Vedtak: Frivillighetsutvalget ønsker å være med i videre prosess med administrasjonen.  

 


